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Onder de kop “Wat willen we bereiken?” staat een opsomming van 6 punten. De 
laatste hiervan is Ledverlichting Jaagpad Vlissingen -Middelburg. Vlak na de 
uitvoering hiervan zijn veel ledlampen verdwenen. 

 

1. Waren deze ledlampen verzekerd? Wordt er bij dit soort projectjes in de 
toekomst gekeken hoe die diefstalbestendig gemaakt kunnen worden? 

 

Het aanbrengen van led spots in het asfalt was een pilot. Er 
zijn twee soorten toegepast. Er zijn er inderdaad een aantal 
verdwenen, maximaal 10. Er zijn inmiddels maatregelen 
getroffen die effect hebben gesorteerd. Zo is een betere 
verlijming toegepast en een ander type spot is in het asfalt 
geboord. Sindsdien is er niets meer gestolen. 
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